
Pensionärsrådets sammanträde den 5 december 2022 

BesökGunilla Ekstrand, stadsdelsdirektör 
Gunilla presenterar inriktningsmål och mål för verksamhetsområdet utifrån budgetförslag 
2023. 
Nämndens verksamhetsplan har påbörjats och den fastställs i februari 2023. 
 
Dialog mellan stadsdelsdirektör och pensionärsrådet om 

• kommunfullmäktiges mål i förhållande till förvaltningens tilldelade budget 

• trygghetsskapande åtgärder 

• förebygga kriminalitet 

• icke biståndsbedömda boenden 

• upphandling av &uppföljning av avtal och entreprenörers utförda arbete 

• snöröjning 

• klagomål och synpunkter. 

 
Förvaltningen tar emot synpunkter, klagomål och förbättringsförslag på flera sätt. De kan tas 
emot muntligt vid personligt möte, genom ett telefonsamtal eller via appenTyck till. Tyck till 
om trafik- och utemiljö genom att använda appenTyck till eller gör felanmälan via telefon 08-

651 00 00. 

Ärenden till nämndsammanträdet den 15 december 
Ärende : Ge ekonomiskt stöd till föreningar för skräpplockning  
Svar på medborgarförslag 
Rådet ansluter till förvaltningens svar.  

Rådet framför att den reguljära städningen behöver bli tätare samt att information om 
appen Tyck till och om vårstädning behöver förbättras. 
 

Ärende : Förbättra möjligheterna till spontant tennisspel i stadsdelsområdet  
Svar på medborgarförslag 
Utifrån förvaltningens svar så föreslår rådet att överskottet från projektet vid Farstaängens 

parklek används till upprustning av de befintliga tennisbanorna vid Ytterö. 
 

Ärende: Skötselplan för Magelungens strand 
Rådet finner att åtgärdsplanen är väldigt ambitiös och tycker att det vore positivt om 
följsamhet till planen lyckas. Rådet ser behov av att Forsån rensas från exempelvis hängande 

träd och eventuella bryggor. 
 
Ärende : Detaljplan för del av Sköndal 2:1 m fl, område vid Gubbängsmotet i Gubbängen  
Svar på remiss från stadsbyggnadsnämnden 
Rådet avvisar detaljplanen  Rådet menar att det redan är trångt vid platsen för den tilltänkta 
tillfarten och att utbyggnaden kommer att förvärra trafiksituationen. Vidare uttrycker rådet 

förvåning över att trafikkontoret och exploateringskontoret inte tycks samarbeta. Rådet 
betonade vikten av samarbete inför och vid framtagande av en detaljplan.  
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